
               

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 30. august 2023 

Dato: onsdag d. 30. august kl. 17.00-19.00   

Sted: Personalerummet SPS 

Til stede: 

Elevrådsrepræsentanter: Arvid, 7. y og Kamille, 8.u 

Bestyrelse: Trine; mor til Villum, 2.u, Mikkel; lærer og it-vejleder, Christina; mor til Anna Phillippa i 2.v, Lars; skoleleder, Nikolaj; forperson, Stine; mor 

til Alba 3.v, Gitte; mor til Emily 1.u, Heidi; mor til Asbjørn 2.v, Ida; mor til Theodor, 3.v, Tine; børnehaveklasseleder, Rune; Familiekurserne. 

DAGSORDEN 
Emne, ansvarlig, tidsramme 

FORMÅL – KOMMENTARER  
Hvad, hvorfor, hvordan      
 

REFERAT 
Beslutninger                                         

1.Valg af referent og mødedirigent 
(2 min. – 17.00-17.02) 

 Rune valgt. 
Nikolaj valgt. 

2. Opfølgning på referatet fra 
sidste møde – evt. rettelser 
(3 min. – 17.02 – 17.05) 

Kommentarer og evt. rettelser Punkt fra SBM den 19.6. skal på igen til næste møde: 
 

”Lars har fået brev fra den øverste visitationschef, som beder om at man 
tager imod de børn de visiterer, uden yderligere kommentarer. Dermed 
lægges der op til en øget diversitet og grad af acting-out, og en øget 
mængde af børn med forskellige behov for hjælp. Lars vil fortsat være i 
dialog med visitationsudvalget om måden at visitere og vurdere på, og den 
diskrepans der er mellem de børn som bliver visiteret, og de ressourcer 
som følger med. 
Der tales om hvordan og hvornår der kunne reageres fra bestyrelsen i fht. 

fortsat at være i dialog. Der tales om at punktet sættes på igen til august, 

hvor der kan blive forfattet et brev fra bestyrelsen til det politiske niveau.” 

 



3 Dialogpunkt: 

Princip-evaluering: Digital 
strategi. 
(O+D) (45 min. – 17.05 – 17.50) 

Oplæg til dialog v. mikkel (IT-
vejleder) og efterfølgende dialog. 
(se bilag) 

Mikkel indleder og leder punktet, og begynder med at fortælle om sig selv og sin 
historie og erfaring fra Skolen på Strandboulevarden, herunder udarbejdelsen af 
skolens digitale strategi.  
Mikkel gennemgår og udfolder den digitale strategi, og inviterer undervejs til 
dialog, refleksion, spørgsmål og kommentarer. 
Punktets affødte pointer omkring eks vis den etiske dannelse og forældres og 
professionelles roller, kontaktforældremuligheder, m.m.: send glad og gerne til 
Henrik, Lars og Nikolaj. 

PAUSE 
(10 min. 17.50 - 18.00) 

  

4. Ramme for SKB-arbejdet i 23-

24 (D+B) (15 min. 18.00 - 18.15) 

Kommentering og dialog vedr. 

Årshjul og ramme for SKB 23-24 

(Se bilag) 

Bestyrelsens kommentarer: 
Kunne eks vis budgetdelen komme ind tidligere i årshjulet? 
Lars fortæller at dette vanskeligt lader sig gøre, fordi tallene ikke kommer før. 
”Digital dannelse og strategi” kunne være et bud på et nyt punkt som kom ind i 
hjulet. 
Der tales om at arbejdet generelt, med formål og punkter, mm., måske bliver 
skarpere hvis der i udvalg eller smågrupper arbejdes med et eller flere punkter 
man måtte have energi i, mellem møderne. 
Flere fra bestyrelsen melder sig under ”arbejde mellem møderne”-fanerne. 
Man kan skrive til Henrik, Lars og Nikolaj hvis man har lyst til at deltage og 
bidrage. 
 

5. Orientering fra (O)  

(25 min – 18.15-18.40) 

a. Skoleleder: Trafikhenvendelse 

b. Personale: 

c. Skolebestyrelses-forperson: 

Landsmøde 2023, 17-18 november 

i Nyborg. 

d. Eleverne: 

e. Fra udvalgene, hvis der er nyt 

(byggeri, ansættelse, trafik) 

Lars: 
Ledelsesdelen er udfordret, grundet uheld, sygemeldinger, mm., så Lars og Marie 
er ret alene. 
Rosenvængets Skole er flyttet ind på matriklen, og vi deler nu samme, og det er 
svært i forhold til mange ting; logistik om lokaler og materialer, deling af økonomi, 
etc.  
Hafnia mangler elever, og det kommer til at betyde noget for driften af SPS, læs; 
der vil mangle penge og der vil blive genereret et underskud. 
Selve visitationsdelen er et kapitel for sig, idet en del elever bliver visiteret til SPS 
for at stoppe hurtigt efter, idet de er alt for udfordrede til at kunne gå her, 
desværre. 
Afgangsårgangen sluttede som den bedste på Østerbro, og samlet nr. 3 i 
Danmark. Flot, flot! 
En del ansættelser er kommet i hus, bl.a. en ny ressourcepædagog og en ny 
fysiklærer. 



En henvendelse fra en forælder ang. trafikforhold som bekymrer. 
Arvid fortæller om et selvoplevet trafikeksempel som bekymrer og udfordrer den 
daglige adgang til skolen. 
Der tales om hvad der kan gøres, og hvilke muligheder der er for at styrke 
trafiksikkerheden. 
Der er stemning for et punkt om trafiksikkerhed og muligheder. 
Tine, fra personalet: 
Folk har forståelse for den udfordrede ledelsesgruppe. 
Forberedelsesdagene var gode, bl.a. med et besøg fra Arbejdsmiljø København, 
som præsenterede forskellige profylaktiske tiltag og et værktøj som kan bruges til 
at vurdere elevernes trivsel, helt skematisk og struktureret. 
Nikolaj: 
Landsmøde den 17./18. november er en mulighed for bestyrelsens medlemmer. 
Nikolaj nævner at han egentlig godt kunne tænke sig at han på sigt kunne afløses 
som forperson. 
Elever: 
Vi havde et møde i dag, fra 13 til 15. 
Der er skoleudviklingssamtale snart. 
Vi har været på elevrådstur, et mindre kursus med de andre elevråd fra de andre 
østerbroskoler, hvor vi viste en video til de andre, som også skal vises på mandag. 
På kurset deltog vi i et stjerneløb, og debatterede i det hele taget klima, grøn 
omstilling og tankegang, kiggede på høns, en urtehave og insekter. Vi fandt ud af 
at vi her på skolen producerer ca. 20 % grøn energi i form af solceller. 
Auditoriet bliver det nye elevrådslokale, når vi fremover holder vores møder, så 
det kan foregå uden forstyrrelser. 
Elevrådet ønsker flere møder. 
Der er elever fra udskolingen som ikke forstår evalueringen om og udformningen 
af mobilreglerne. 
 

6. SUS (Skole-udviklings-samtale) 
(O+B) (15 min – 18.40-18.55) 

 

Der er SUS d. 4. september. 

Info om dagsorden og roller 

(se bilag) 

Lars: 
De der skal deltage, har fået dagsorden tilsendt. 
Emnerne er;  
Overgang til klub. 
Resultaterne fra den første nye 9. årgang. 
Årgangstanken. 
 
 



7. EVT. 
(5 min – 18.55-19.00) 

  

Parkeringsplads og kommende 
punkter 

- Oplæg og dialog om strategier 
for PLC/RC 
- Andet... 

 

Orientering (O), til drøftelse (D) eller til beslutning (B).  Parkering (P) benyttes når ”nye” temaer skydes til et kommende møde 


